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Integrációért és utánpótlásért felelős alelnök 

december – január 

Tisztelt Küldöttgyűlés!  

 

Az elmúlt két hónapban a főtevékenységem, hozzátok hasonlóan én is vizsgákkal töltöttem az 

elmúlt hónapokban, ennek ellenére mégis volt munka, amit végeztem. 

Az elmúlt időszaknak és az elkövetkezőknek is a fő prioritása a mentorfelvételi megtervezése 

és megszervezése. Ez több fordulóból áll. Első ebből az egyeztetéssel a mentortanárok 

társelnökeivel. Ezt a vizsgaidőszak előtt megkezdtük Samuval. Mivel változások voltak a 

mentortanárok vezetésében (mostantól ezt a feladatot Hungler Sára és Báldy Péter látják el) 

ezért a megbeszélések első részében az eddigi munkánkat és elképzeléseinket beszéltük meg. 

Alapvető értékekben a továbbiakban is egyetértünk maximálisan.  

A mentorfelvételivel kapcsolatban megkezdtük az egyeztetést, valamint a különböző 

mentorokra vonatkozó szabályzatokat is átbeszéltük. Ezt követően februárban átküldtem a 

konkrét írásos javaslatot a mentortanároknak, remélve, hogy a jövő hét folyamán letudunk 

ülni átbeszélni részletesen a javaslatot. Helyettesemmel Dancs Tamással, a mentorok által 

szervezett téli táborokkal kapcsolatban rengeteget egyeztettünk a mentorokkal.  

Nagyon fontosnak tartom, hogy ezek az események a legnagyobb rendben menjenek le és ha 

szakmai programok nem is lesznek rajta, az elsőéveseknek minőségi programokat csináljanak 

a mentorok. Továbbá a mentoroknak szervezünk mi is olyan hétvégét, ahol kitudják pihenni 

magukat. Neki álltunk továbbá a HÖK utánpótlásképzést megszervezni, terveink szerint 

tavasszal tartunk vezetőképzőt az EHÖK és HÖÖK által szervezett táborokhoz hasonlóan 

workshopokra  

Az elmúlt időszakban részt vettem két kari tanácson, ahol képviseltem a hallgatók érdekeit. 

Részt vettem az EHÖK küldöttgyűlésen ahol a kari képviselőkkel együtt kifejtettük markáns 

véleményünket a vezetőség olyan részeivel kapcsolatban, amivel nem vagyunk megelégedve.  

Remélem a beszámolóm elnyeri a tetszéseteket. 

Üdvözlettel, 



Urbán Kristóf  
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